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RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŻIE

z dnia 2019 r.

w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komuś" cyjnych

Na podstawie art 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r.
poz. 506, z późn. zm.”) w związku z art. 20f pkt 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych
(Dz. U. z 2018 r. poz. 2068, z późn. zm.”) Rada Miasta Kędzierzyn=Koźle uchwala, co następuje:

5 l. 1. Dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców gminy Kędzierzyn-Koźle wskazuje się wstępne miejsca
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 14340 Kędzierzyn—Koźle—
Januszkowice, ul. Szpaków wKędzierzynie-Kożlu: .

1) strona lewa km 3 + 400;

2) strona prawa km 3 + 400.
2. Wnioskowane lokalizacje nowych przystanków komunikacyjnych określonew ust. ] wskazano na mapie

stanowiącej załącznik do niniejszej uchwały

5 2. Uchwała podlega przekazaniu do Zarządu Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego celem uwzględnienia
przy ostatecznej lokalizacji przystanków.

5 3. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle.
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Niniejszy dokument nie budzi
zastrzeżeń pod względem
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”Zmiany teksmjednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2019 r. poz. 1309, 1571 , 1696 i 1815.
2) Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2019 r. poz. 698, 730, 1495, 1716 i 1815.
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Załącznik do uchwały Nr ....................

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia ...............................................

Wstępna lokalizacja przystanków - zalącznik mapowy.

Droga powiatowa nr 14340 Kędzierzyn-Koźle-Januszkowice ul. Szpaków w Kędzierzynie-Koźlu:

- Strona lewa km 3 + 400,

- strona prawa km 3 + 400.
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@ - proponowane lokalizacje przystanków
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Uzasadnienie

W oparciu o art. 20fustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych (Dz.U. z 2018 r. poz. 2068 ze
zm.) Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle dla zaapokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje w formie uchwaly
wstępne miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, które to uwzględnia zarządca drogi;
0 ostatecznej lokalizacji takiego przystanku decyduje zarządca drogi, uwzględniaj ac charakter drogi oraz
warunki bezpieczeństwa ruchu drogowego.

Wskazane w uchwale lokalizacje wynikają z wniosku złożonego przez Radę Mieszkańców osiedla
Miejsce Kłodnickie. Wniosek został. uzasadniony duzą odległością od obecnie flmkcjonujących
przystanków komunikacyjnych do miejsc aktywności życiowej wnioskodawców.

Pódjęcie uchwały ”nie będzie wywierało skutków finansowych dla budżetu gminy Kędzierzyn-Koźle.

bśnu Nowosielska

Id: 0AC2072A-41DD—40AE—A6CD-IZFBABCAZŻFC. Projekt ' Strona 1



i”.

&MU /„6„„,
Kędzierzyn-Koźle 16 10.2019/

SAMORZĄD MIESZKANCÓW
Osiedla muscs KŁODHIC 11111” WW

ZARZ :) OSIEDLA % OG LN

47-230 Kędzierzyn-Koźle ”NGE-L'.”

„ 11- 2019
.llość m ........mi _ . . „Ja/,'

I l I I l . lil'-IIIU
IłI

'- lll I'll " l l I

Nr ewidenCYiW

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle
Pani Sabina Nowosielska

Rada Osiedla Miej sce KłOdnickie zwraca się do Pani Prezydent
z prośbą o- podjęcie odpowiednich kroków w celu przywrócenia
przystanku MZK na naszym osiedlu.

Zwracaliśmy się juz z takąprośbą do Urzędu Miasta na
początku maja 2019, przystanek został zlikwidowany bez
poWiadomienia nas i bez jakiejkolwiek konsultacji z Radą lub
Mieszkańcami

, Chodzi o przystanek „na iządanie” na początku naszego Osiedla na
ulicy Szpaków (wjazd na Osiedle od strony Cisowej). _

Starsi ludzie mieszkający W tamtej lokalizacji majątrudność w
dostaniu się na przystanek przy remizie OSP, jest to kilkaset metrów.
Rozumiemy, ze przystanek nj1e będzie oblegany przez rzesze ludzi,

_ ale jako „na Eądanie” nie sprawiakażdorazowego przymusu stawania '
czy są ludzie czy też ich nie ma.

Z góry dziękujemy Pani Prezydent za zajęcie się tą sprawą i
doproWadzeniedo jej pozytywnego zakończenia.-

._ Piżewod rządu
Osiedle 'MlE DNICKIE'

Jan Scheengart


